

... 20... (date)

PROCURATION

.....(name),
domicile à (place
de résidence), numéro de passeport ou carte
d'identité
(le **Mandant**), a designé comme mandataire la
société suivante (le **Mandataire**):

Tax Reclaim B.V.

avec siège statutaire à Rijswijk zh, Les Pays-Bas,
(enregistré au chambre de commerce néerlandais
sous le numéro 66046742),

adresse enregistrée et postale du mandataire:

Tax Reclaim B.V.
Floraplein 5
2012 HL Haarlem
Les Pays-Bas

à:

- 1) demander de remboursement de l'impôt anticipé français, notamment représenter le Mandant devant les autorités fiscales de la France et les Pays-Bas et devant l'institutions financières qui ont retenu l'impôt sur les dividendes directement ou indirectement;
- 2) recevoir le remboursement vers son compte bancaire avec le numéro IBAN: NL88 KNAB 0255 3990 30 / BIC: KNABNL2H au nom du Mandant;
- 3) effectuer et recevoir toute correspondance envoyée au Mandant à l'égard de ce qui précède.

La procuration est accordée à cet effet jusqu'à ce qu'il soit révoqué. Mandataire est autorisé à donner procuration à un autre représentant.

Cette procuration est préparé dans les versions française et anglaise. En cas de divergence entre les versions française et anglaise de cette procuration, la version anglaise prévaudra.

Cette procuration est régie par le droit néerlandais.

POWER OF ATTORNEY

.....(name),
domicile à (place
of residence), passport number or identitiy card
number
hereby grants the power of attorney to the following
company (the **Proxy**):

Tax Reclaim B.V.

With its statutory seat in Rijswijk zh, Netherlands
(registered with the Chamber of Commerce with
number 66046742),

registered office and postal address of the Proxy:

Tax Reclaim B.V.
Floraplein 5
2012 HL Haarlem
The Netherlands

to:

- 1) request for a refund of the French Dividend Withholding Tax, in particular representing the Principal before the tax authorities of France and The Netherlands and before the financial institutions that have directly or indirectly withheld the Dividend Withholding Tax;
- 2) receive the refund on behalf of the Principal on his bank account with IBAN number: NL88 KNAB 0255 3990 30 / BIC: KNABNL2H;
- 3) conduct and receive any and all correspondence sent to the Principal with respect to the foregoing.

The power of attorney is granted for this purpose until it is revoked. Proxy is entitled to grant a further power of attorney.

This power of attorney is prepared in French and English versions. In case of any discrepancies between the French and English versions of this power of attorney, the English version shall prevail.

This power of attorney is governed by Dutch law.

Au nom de / On behalf of

_____ (signature)

..... (name)